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  Til Kultur udvalget

Kan det mon passe ?

Udklip fra BT.
” Jeg anerkender selvfølgelig, at det er en udfordring for nogen. Men 96 procent af befolkningen har 
apparater, som kan modtage digital radio, og rigtig mange lyttere har også digital radio, skriver 
DR's radiochef Tor Arnbjørn i en mail til bt.dk.  Men selvom skiftet kan være stort, mener Tor 
Arnbjørn, at det er en naturlig udvikling.” citat slut

Hvis de 96 % holder så er det fordi at DR tæller alle de PC, som ældre mennesker nu bliver på 
duttet for de at de skal kunne tage mod e post.( Det burde være frivilligt)
 Det betyder dog ikke at alle der med kan finde frem til at modtage Radio signaler på PC.
 Jeg tror det er de unge som har adgang til DaP og det er også dem der har lettest ved at skifte til 
noget nyt.

Jeg unders gang på gang over at det kun er politiker fra DF, som har føling med hvad der røre sig 
ude blandt den jævne folk.

Jeg mener ikke at folketinget skal blande sig i den daglig drift på DR, men her var nok på plads med 
et vink, man kunne selvfølgelig håbe på at  Radio 24- 7 på Fm,  tager de pogrammer som DR mener 
ældre mennesker skal finde På DaP, og når de først er flyttet så kommer de ikke tilbage til DR.
mvh Ejvind Rrasmussen2014
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